
 

 

  

 

 

 

 
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 
П Р О Т О К О Л  № 06 

 
Днес, 15.05.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и   спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието и предложи т.2 

да стане т.1 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред със съответните 

изменения, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията . 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т.2 от Дневния ред:  
А.Стойкова  запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК66-1743/27.02.24 
относно Създаване на образователен еко център за зелени политики – 
Климатичен хъб придружен с писмо вх.№СОА24-ВК66-1743/2/22.04.24 г. и 
становище вх.№СОА24-ВК66-1743/3/25.04.24 г. Тя сподели, че детска градина 
„Слънце“ в р-н Сердика са участвали в повечето инициативи на СО от 
предишни години. Дейностите с децата са насочени към много екологични 
проекти, за което получиха приз от направление „Екология“. За това предлагаме 
старата сграда в двора на детската градина да бъде превърнат в 
образователен еко център , в който децата да получават знания как да се 
опазва околната среда. А.Стойкова заяви, че има приложено СМР , което е 
разписано от експерт. Сумите които са заложени могат да се прецизират в 
процеса на работа , в зависимост от решението на СО, затова тя предложи в 
проекта за решение пред сумата да се добави …..“до“……, за да има гъвкавост. 
Д.Шалъфов сподели, че бе изискано  становище от зам.-кмета по бюджет и 
финанси, в което той отговаря , че въпросния проект не е включен в 
капиталовата програма и не са предвидени финансови средства. 
Е.Йорданова подчерта, че вносителите много добре са аргументирали своите 
намерения относно изграждането на  Климатичен хъб. Тя заяви, че наистина 
няма определени средства в капиталовата програма, но е желателно да се 
прояви гъвкавост, тъй като не всички проекти , които попадат в програма се 
реализират, винаги остават възможности. 
Т.Георгиева сподели, че също подкрепя доклада. Тя заяви, че не всичко се 
ограничава в капиталовата програма и работата на зам.-кмета по финанси и 
комисията по финанси и бюджет е да намират средства за добри проекти. 
Могат да се намерят финанси, главното е дали комисията за децата, младежта 
и спорта подкрепя идеята. 
Д.Шалъфов отбеляза, че наистина е необходимо да се насърчават такива 
инициативи сред подрастващите, да се насърчават зелените политики и да се 
създават трайни навици у децата. Той сподели, че е следил дискусията по 
доклада в комисията по Екология където кмета на р-н Сердика е изразил 
становище, че е против този доклад с аргумент, защо точно тази детска 
градина е избрана. Шалъфов заяви, че КСС-то, което е представено е доста 
фриволно, а сумата от 500 хил. лв. не е малка. С толкова средства могат да се 
направят ремонти на детски градини, които имат необходимост. 
Т.Георгиева попита защо не е поканен кмета на р-н Подуяне, понеже става 
въпрос за детска градина в неговия район. Тя подчерта, че ако не е съгласен с 
този доклад, да предложи някаква алтернатива. 
Д.Шалъфов заяви, че кмета може да бъде поканен и не вижда причина да се бърза 
с внасянето на този доклад. Можеше да се съберат становища от районния 
кмет и от останалите заинтересовани лица. Той предложи на водещата 
комисия по Екология да се покани кмета на района. 
Д.Иванов  сподели, че цените които са представени за отопление са завишени в 
пъти. Той подчерта, че от гледна точка на енергийния мениджмънт в 116 
дет.градина, има инсталиран енергиен мениджмънт, който е за температура и  
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на радиаторите, на котлите и влажност на въздуха, всичко се случва 
автоматично и струва 10 хил. лв., може да се взаимства от колегите. Иванов 
подчерта, когато се гледа такъв доклад , трябва да бъде по-конкретен с 
реалните стойности. Той заяви, че е за „Трансформацията“, за „Зелената 
сделка“, за „Декарбонизацията“ , дори предстои да се прави обследване на 
всички сгради и да се направи общ план за инвестиции. Иванов заяви, че тези 
500 хил. лв., които ще се използват за Климатичен хъб, могат да обхванат над 
20 детски градини с енергиен мениджмънт. 
Е.Ангелова отбеляза, че в доклада няма никаква конкретика, какви зелени 
политики ще се изпълняват в този еко Климатичен хъб, този казус се 
разискваше в комисията по околна среда. Тя сподели, че са пожелали да 
присъства и директорката на детската градина, да представи какъв тип 
дейности се предвиждат, ще трябва ли да се наемат обучители. Най-лесно е да 
се изхарчат 500 хил. лв. за ремонт на стара сграда. 
Е.Йорданова заяви, че комисията трябва да прецени този доклад по неговата 
целесъобразност. По отношение на финансовите параметри ще се дискутира в 
комисията по финанси. Тя поясни, че сега трябва да се реши тази идея добра ли 
е, трябва ли да се създават такива навици и отношение у децата към 
природата. Йорданова сподели, че вижда много позитиви в този проект и 
предложи доклада да бъде подкрепен. 
А.Стойкова уточни, че директорката и нейния екип имат визия как ще вдъхнат 
смисъл в този образователен център, дори имат разговори с директори от 
други детски градини да подпишат споразумение за общи инициативи. Тя 
подчерта, че по отношение на финансовата част дебата ще бъде в комисията 
по финанси и сумата може да се прецизира. 
Д.Иванов счита че с този доклад се прибързва, необходимо е да се направи 
обстоен анализ  и да се кандидатства по програми за финансиране на енергийна 
ефективност, а не в средата на годината да се искат такива средства. 
E.Ангелова поясни, че кмета на р-н Сердика е провел разговор с директорката на 
детската градина, обяснил е   , че в момента този проект не е приоритетен и 
изразходването на 500 хил. лв. не е ясно какво въздействие ще има върху 
децата. Когато се искат такива средства, трябва да се представя план за 
действие, за управление на проекта и оценка на въздействие. 
Т.Георгиева сподели, че комисията винаги се е работело обединено, без значение 
от политическите партии, в защита на интересите на децата, на спортните 
клубове и сега това е прецедент, че се застава срещу този проект. 
М.Боршош апелира да се подкрепи доклада в неговия смисъл, след което 
финансовите параметри да се обсъждат във финансова комисия. 
В.Тодоров заяви, че ще подкрепи доклада, ако бъдат намалени финансовите 
параметри. 
С.Алуани счита, че с тези средства ще може да се открият много места в 
детските градини. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията   подкрепя доклада с предложения проект за решение . 
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№ Поименно гласуване:   

1 

Димитър Шалъфов – 

председател Възд. 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова Възд. 

5 Драгомир Иванов Възд. 

6 Саад Алуани Възд. 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        5 

                                Против - 

                               Въздържали се 4 

 
По т.1 от Дневния ред: 
Г-жа Генова  – зам.-кмет запозна комисията с Доклад вх.№СОА23-ВК08-
17875/38/08.05.24 г. относно Приемане на актуализиран Списък на спортни 
обекти, общинска собственост, предмет за управление и разпореждане за 2024 
година 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Eмилия Ангелова за 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош - 

9 Войслав Тодоров за 
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10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.3 от Дневния ред:  
Я.Генова запозна комисията с писмо вх.№СОА24-ВК66-3514/19.04.24 Г. относно 
Отчет за 2023 година на план за действие по изпълнение на стратегия за 
развитие на физическата активност, физическото възпитание, спорта и 
спортно-туристическата дейност в столична община „София спортува“ 
2022-2030 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
По т.4 от Дневния ред: 
Писмо вх.№СОА24-ВК66-3455/3/30.04.24 Г. относно определяне на общински 
съветници за включване в Експертна комисия, назначена със заповед на кмета 
на Столична община, за разглеждане и оценка на проектни предложения за 2024 
г. по Подпрограма за развитие на детско-юношеския спорт на Столична 
община 
 
Въз основа на състоялите се разисквания комисията определи: 
 
1. Димитър Шалъфов –  Председател на Експертната комисия 
2. Еньо Савов – общински съветник 
3. Татяна Георгиева – общински съветник 
4. Иван Алексиев – общински съветник - резерва 
 
По т.5 от Дневния ред: Писмо вх.№СОА24-ВК66-3452/4/09.05.24 г. относно  
Покана за включване на общински съветници от Постоянна комисия за децата, 
младежта и спорта и Постоянна комисия по образование, култура, наука и 
културно многообразие в Експертни комисии за оценка на ефективност на 
проекти в изпълнение на Стратегия «София спортува» и Стратегия за 
младите хора на Столична община 
 
Въз основа на състоялите се разисквания комисията определи: 
 
София спортува 
1. Иван Алексиев 
2. Татяна Георгиева 
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3. Драгомир Иванов 
4. Войслав Тодоров – резерва 
 
Стратегия за младите хора 
1. Екатерина Йорданова 
2. Войслав Тодоров 
3. Емилия Ангелова – резерва 
 
По т.6 от Дневния ред: 
Писмо вх.№СОА22-ВК08-6907/187/23.04.24 г. относно Поетапно 
възстановяване на детските площадки в междублоковите пространства по 
приоритетен списък за изграждане и реконструкция на детските площадки, 
находящи се в междублоковите пространства на територията на Столична 
община, съгласно Решение № 86 на СОС от 09.02.2023 г. за утвърждаване на 
списък на конкретни обекти (детски площадки), по предложение на кметовете 
на райони в Столична община за изграждане и реконструкция. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на 
комисията в 14.05 ч. 
 
Протоколът е изготвен на 20.05.24 г. 
 
 
 
 
 
Експерт:              П             Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
       

 
 
 
 
                                                                             Зам. предс.:                 П 
                               /Татяна Георгиева/ 


